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Description:

This auction piece “ILLUMINATION”, in collaboration with CoinllectablesTM Fusion NFTsTM, is an extension of her best-selling book “Viva Life Illuminated”-

for your life to be illuminated, you should have a past, and immerse yourself in the present, and look forward to the future, thereby having your life

ILLUMINATED.

Adeline has great passion in arts with extraordinary techniques in the application of colours. This colourful paint “ILLUMINATION” is an abstract painting,

which shows different lights reflection, with unique diffusion and intensity.

By the use of vibrant and refreshing colours in her paintings, Adeline sets out uplifting and inspiring messages to the audience. In this artwork

“ILLUMINATION” , she has applied a new finger technique to produce different colour tones, contrast and powerful strokes with different rhythm, showing

a light of hope from the painting.

Her artworks have caught high degree of attention and click-through rate. They bring audiences with visual enjoyment and inspirational messages, which

are the good choices for collection or investment.

About the Artist:

Adeline is the first female finger-painting artist in Singapore. Starting from 2010, Adeline Yeo has held seven successful solo exhibitions in different

galleries, art museums, and private clubs in Singapore. She has also participated in different charity projects, including for the Singapore Association for

Mental Health, and Mother and Child Project.

Adeline’s artworks have the ability to empower, uplift and inspire, it is no wonder that many find her paintings emotional and inspirational, motivating one

to explore the many storied facets of life. Her art pieces are sought after by industry leaders, art connoisseurs, and art collectors.

Adeline uses her fingers deftly, creating the most abstract artworks punctuated with glimpses of discernible birds, and surreal swirls of flowers. With her

strong and uninhibited finger strokes, her paintings express her unique abstract concepts and her finger-painter's passion for life. Her best pieces are often

created while she is blindfolded. All of Adeline's art pieces revolve around the trinity of LIFE - Love, Joy, and Faith.



作品介紹：

這件艾德琳與Fusion NFTsTM. CoinllectableTM合作的作品——《照亮》是她暢銷書《照亮的生活》的延伸，用藝術家的話來說，要照亮你的生

活，你必須有過去。然後你沉浸在現在，展望未來，從而照亮你的生活。

本作品之所以能夠為藏友帶來非凡的收藏體驗，源於她對藝術的熾烈追求和探索以及對色彩出神入化地運用。

這幅《照亮》是艾德琳以其抽象的形態和不斷變化的光反射，來表達那令人難以置信的多變，每個光的擴散和強度是獨一無二的。亦能讓

觀眾看到一道獨特的光芒，就像一道希望之光在畫中產生。

注重色彩是艾德琳作品的一個重要特點。畫面整體上總是洋溢著繽紛的色彩，首先她會以均勻的指力著色、然後再用強弱對照的力度加強

色調、使色彩像在眼前跳動、讓人感受到如同交響樂般的色彩律動，以及相當有力的力勢筆觸。

她的油畫作品一直以來都擁有極高的關注度和點擊率，充滿藝術感染力的畫作帶給我們絕美視覺享受到同時更是極具深意，包含著美好的

祝願和期許，無論是點絕氣派還是投資收藏，她的作品都是十分不錯的選擇。

關於藝術家：

艾德琳是新加坡第一位女性手指繪畫藝術家。艾德琳的畫作以有力而不受約束的手指筆觸，表達了手指畫家對生活的熱情。她的藝術作品

具有賦予力量、提升和啟發的能力，難怪許多人發現她的畫作充滿情感和靈感，激勵人們探索生活中的許多方面。她的藝術作品受到行業

領袖、藝術鑑賞家和藝術收藏家的追捧。

艾德琳的所有藝術作品都圍繞著生命的三位一體——愛、喜悅和信仰。而她最好的作品往往是在她蒙著眼睛的時候創作的。

從 2010 年開始，艾德琳在新加坡的不同畫廊、藝術館和私人俱樂部舉辦了七場成功的個展。她還參與了不同的慈善項目，包括新加坡心理

健康協會和母嬰項目。

艾德琳的所有作品中都採用了標誌性的外觀，其中藝術概念是抽象的，她利用神聖如天使一樣靈巧的手指，創作出最抽象的抽象藝術作品。


